

Ordinær Generalforsamling 15.4.86

01 03

BERETNING .November 85 - april 86.

GRUS.

Ved et møde hos Renholdningsselskabet af 1898 (R 98) om vinterforanstaltninger etc. fik vi etableret en ordning med grus til disposition for medlemmerne til grusning i isglatte perioder. Kontaineren med grus, som vi lod opstille i rotunden på Nakskovvej, måtte fyldes op efter kort tid, hvilket får os til at betragte "forsøget" som en succes.

INKASSO.

På sidste generalforsamling drøftedes, hvordan man løste problemet med medlemmer, som nægtede at betale en gæld til foreningen. Vi har i vinter haft en advokat til at drøfte en sag med et medlem, som ikke ville betale en vejreparationsgæld. Der er indgået forlig, og man har aftalt, hvad der skal betales for at bringe sagen ud af verden.

TRAFIK + MILJØ.

Da det nye skolenævn på Hanssted Skole var etableret, tog vi kontakt til dette og drøftede mulighederne for i fællesskab at fremkomme med forslag om trafikregulerende foranstaltninger i området omkring skolen og børneinstitutionerne. Vi er overbevist om, at skolen og skolenævnet har større gennemslagskraft overfor myndighederne end grundejerforeningen har, og vi ser derfor meget positivt på mulighederne for at få vore ønsker realiseret på denne måde.

Formanden Jeppe Funch bed velkommen og foreslog Birgit Philipp (Nr 93) som dirigent. Hun blev entstemmigt valgt.

①

Dirigenten takkede for valget, konstaterede generalforsamlingen som lovligt indvarslet.
Som mødesekretær blev bestyrelsens sekretær Peter Bagge Nielsen foreslået og enstemmigt valgt.

② Sekretæren oplæste protokollen for generalforsamlingen d. 29. 10. 85. Protokollen blev enstemmigt godkendt.

③ Formanden henviste til den udsendte skriftlige beretning. Efter mødet hos R 98, fik vi en container med grus opsat i en rotunde på Naksbovej. Den blev flittigt benyttet, så det tog bestyrelsen som udtryk for succes. Containeren kunne foreningen beholde til senere brug.

Angående den manglende indbetaling fra et medlem for omsætning af overkørsel, så er der nu indgået forlig, så incassosag blev undgået.

Best. har taget kontakt til det nye skolebarn på Havnsted Skole, angående et samarbejde om trafikdæmpende foranstaltninger.

Mærkater angående naboovervågning kan købes hos Ib Vilhelmsen (Nø 120). Man anbefalede, at arrangere sig med naboer. Prisen er 10 kr.

M.m.t. Dan hink. Der var ikke kommet svar fra trafikministeren. To svar var kommet fra henholdsvis miljøborgmesteren; kgl. skat Mogens Camre (valgt i Valby) Stykket Valby hangade → Viperstovvej er ikke nævnt i loven, men i bemærkningerne er der lovet en høj prioritet for støjdemper med midler fra den generelle støjpulje. Best. har skrevet til AKB og meddelt, at vi nu starter en istandsættelse af Nystedvej, og at der vil fremkomme en regning herfor omkring årsskiftet. Også i år vil formanden rette henvendelse til skoleforvaltningen ang. udligning af skolen i sommer.

ferien med den af følgende kunstrafik i vest område, og gøre opmærksom på at vejene ikke kan klare den tunge trafik.

Jan Bøje forklarede kort om istandsættelsen af Nystedvej.

Entreprenøren der skal renovere kantsten vil gå i gang tidst i april - først i maj. De berørte overkørsler vil få skriftlig meddelelse herom fra grundejer. Oplagne brosten vil blive deponeret på ejers grund. Så fremt man ønsker at entreprenøren skal gensætte dem, aftales dette direkte med ham, og afregnes også direkte med ham.

I løbet af sommeren vil den nye belægning blive pålagt. Da der ikke også er penge til at omlægge fliser på fortov, kan der midlertidigt opstå problemer med vandansamlinger enkelte steder på fortovet. Dette vil forhåbentlig ikke blive meget og man håber snarest at problemerne vil blive løst.

Fr. Smerin (Nyg) rejste spørgsmålet om linkedannelser og om den nye belægning vil løse dette.

Jan Bøje svarede, at en større omlægning af vejbanens profil ikke var indeholdt i vejkontorets tilbud.

Hemming Jensen oplyste, at saldoen på vejkontoen pt. var 206.000,- kr. Han fandt, at det var opmuntrende at støjtjekampagnen var højt prioriteret og at det kom under den særlige støjpulje, idet det var en årlig henligning og ikke en engangshenligning.

Dorit Hansen (Nr 1348) spurgte, om man viste noget om, hvor i de støjdæmpende foranstaltninger ville bestå?

J.F. svarede, at vi ikke ~~ved~~ vidste hvilke muligheder der var endnu, men vi var glade for at problemet fra Vestbanen var anmeldt, da det nok er det mest støjede.

Dorit Hansen foreslag en container mere med græs i den anden ende af foreningen. Hun spurgte, om det var den

enkelt grundejer, der selv skulle sørge for fliser på porten?

Jan Bøje svarede at fliserne blev vedligeholdt af vejkontoret efter vejvedlige holdelseskontrakten.

H. Rønne (Nj) spurgte hvor længe den nye belægning ville kunne holde, og er investeringen spildt når ledningerne til fjernvarme skal graves ned? Hvis fliser ligger ukorrekt, er det så grundejerens forikring, der skal dække i tilfælde af uheld.

Jan Bøje svarede, at der efter en evt. opgravning skal etableres til mindst samme standard som for opgravningen.

På privatvej er det grundejerens forikring der skal dække.

H. Nielsen (Nj 57) spurgte om aftalden mellem kantsten og fliser ikke blev genanlagt?

Jan Bøje svarede, at der blev etableret ved vejkontorets foranstaltning.

H. Jens Clausen spurgte, om der var højt nyt om fjernvarme.

Jan Bøje fortalte at man jo var ved at bygge en primæestation ved Nordens Plads og derfor skulle fortsætte ud af Roskildevej.

Bing? Philip supplerede med, at der næppe ville ske noget i vort område før 1990.

Jeppe Funch fortalte, at fjernvarme forsyningen ville henvende sig til de berørte beboere 1-2 år før anlæg kunne ibrugtages, med opfordring til at arrangere møde om fjernvarme, hvad det koster, og hvor stor tilslutning, der kan forventes. Så indlufte de næste par år kan vi vende os henvendte fra fjernvarmeværket.

H. Falk (Nj 52) klagede om, at R 98 ikke lukkede havelågen, så man kunne se, at det ikke var nogen hjemme.

Da der ikke var flere bemærkninger under beredningen, optalte dirigenten antallet fremmede stemmeberettigede til 20. Beredningen blev herefter sat til afstemning. 17 stemte for, Ingen imod, 3 afstod.

④ Kasserer Henning Jensen henvisede til det udsendte regnskab. Det havde fulgt det opstillede budget meget pænt.

1/. Der var ingen bemærkninger til regnskabet. Afstemningen viste 19 for, ingen imod, 1 afstod.

⑤ Valg. a) Formand. Jeppe Funch enstemmigt genvalgt
 b) best. medl. Ib Vilhelmsen —————
 c) suppleant Jens Budde ——— in absentia.
 d) revisor Birgit Philipp ———
 e) suppleant Ib Rønne foreslået og valgt.
 f) Et medlem til at tegne foreningen
 Peter Bagger Nielsen enstemmigt genvalgt.

⑥ Ib Rønne spurgte, m. h. t. det for gen. f. afholdte medlemsmøde om hybridnettet, om hvad der nu skulle ske. Han fandt, at prisen for indførelse af systemet var stor.

P. B. IV. mente, at såfremt der var stemning for at danne en antenneforening, behøvede det ikke at være i grundejerf. 's regi, men det bestående fremmede tydede næppe på den store interesse.

Jeppe Funch. mente ikke man skulle haste noget igennem, der det varede noget for systemet var udbygget til vort område.

Da der ikke var yderligere sagerne dirigenten for opod 20 af onden, og erklærede generalforsamlingen for holdt.

Dirigent: Philip

sekretar:

P. B. IV.